
Hilsen fra Kristin Gunleiksrud Raaum, leder i Kirkerådet, til 
mottakelse etter bispevigsel, 10.9 
 
 

1. Herborg er glad i folk, og bruker tid på å snakke med og bli kjent med folk. Det passer 
godt her i selveste folkekirkeland. Folk liker også å snakke med den nye biskopen, og 
åpner seg lett for henne, både om troen og livet sitt. Både det vonde og fine. 
 

2. Det er flott at Nidaros har fått sin første kvinnelige biskop - og det skulle egentlig 
bare mangle. 

 
3. Herborg blir biskop i en svært viktig fase av kirkens historie. Vi er ikke lenger en 

statskirke, men vi skal fortsatt være en bred folkekirke, med rom for troen og livene 
våre. 

  
4. Herborg: Jeg ønsker deg mange gode levende krevende sterke dype år som biskop, 

der du forkynner evangeliet om Jesus som møtte folk med å reise dem opp og gi dem 
verdighet og nåde. Det er derfor vi er en folkekirke, og jeg gratulerer deg som biskop 
i katedralen midt i folkekirkeland.  


